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Hallituksen kokous 34/2024

Aika: 4.12.2024, klo 13.15

Paikka: A142, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila (poistui ja palasi kohdassa 6.)

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 13.20.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Aino ja Kalle. Pohdittiin, olisiko Viinikainen kannattanut.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Valentin ilmoitti, että eväät ovat kohta valmiita kunhan valkosipulit on pilkottu. Luvassa on

siis valkosipulivoipatonkeja - ainoanamiinuksena se, että Olkkarin ainoamargariini olikin

Xtra-merkkinen.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Kalle:Moikkasi kaikkia alkuun pirteästi, kun on ollut viimeiset 3 kokousta poissa. Koko

välislotti on kyllä mennyt vähän sairasteluissa. Illaksi menossa äidin 50v. juhliin, joissa



luvassa on ainakin Kahoottia.

Erik: Eilen oli KPMG:n exculla, joka oli onnistunut. Isoin osa tenteistä on nyt ohi, kun ¾ on

takana. Fiilisteli Linnan juhlia, ja muut ihmettelivät onko kutsu käynyt.

Sara Sofia:Viikonloppuna oli AS:n perhe-kaverisitseillä, joissa oli hieman kiusallinen

tunnelma, kun edes teekkariosallistujat eivät oikein osanneet lauluja. Kävi tänään

hoitamassa pankkiasian, jota oli prokrastinoinut yli vuoden. 1,5 viikkoa jäljelle rapakon

taakse joululomalle lähtöön, mitä kyllä odottaa. Suositteli kaikille lisäksi Tuomaan

markkinoidenmaailman parasta sienikeittoa! Söi koti-ikäväänmyös peuraa, jokameni

kuulemma poronkorvikkeena.

Valentin:Alkuviikko on ollut aika tahmea. Perjantaiset kaverin synttärit Kalliossa olivat

hyvä poistuminenOtaniemi-kuplasta, mutta tämän jälkeen lauantaina toisen kaverin

synttärit Tampereella myös vähän venähtivät, ja nyt väsyttää. Ilmoitti, että korkki on nyt

kiinni.

Aino: Ilkeä yskä vähän häiritsee, muttamuuttopuuhastelut ovat aktiivisesti käynnissä.

Alli: Totesi, että takana onmegakiireinen viikko. Perjantain firman pikkujoulut olivat

vähän pettymys, joten päätyi lähtemään sieltä aikaisin kotiin. Lauantaina oli

maistelemassa vegeruokaa tutkimushanketta varten hieman boomerihtavassa seurassa,

minkä jälkeenmelkein heräteostosteli 2000 euron arvoisen taulun.

Valentin poistui ajassa 13.33 ja palasi ajassa 13.36.

Matvei: Tenttiviikko on periaatteessa jo ohi, kun huomisessa tentissä voi kirjoittaa vaikka

joululaulun sanoja paperille ja päästä läpi. Tänään fiilisteli aurinkoa ja löysi elämäniloa;

muuten on lähinnämaratonkatsellut Arcane-sarjaa Netflixistä. Hanskat tippuu kohta.

Markus: Tänään on vielä yksi suullinen tentti edessä, muttamuuten hommat ovat aika

hyvin paketissa. Viikonloppukin oli pitkästä aikaa chilli, mikä teki kyllä hyvää. Huomenna

olisi yhdet vujut. Pohtii menisikö villapaidalla, kun siihen olisi pukukoodin puitteissa lupa.

Kerttu:On jostakin syystä aika jäässä, joten yrittää sihteeröidä vilttiin kääriytyneenä.

Lähipäivinä ollut vähän olo että hommia vaan kaatuu niskaan, minkä lisäksi onnistui

maanantainamyös kaatumaan pyörällä silmälasiensa päälle ja elelee nyt ilman. Huomenna

edessä operaatio “kandisemmasta suoraan veljen ylioppilasjuhliin”, mistä jälkimmäistä

odottaa kyllä innolla.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Niklas: hui oon tentissä nyt ja huomenna heti seuraavaa perään. Onneks sit on ohi ja alkaa loma
Vilppu: Tänää eka kunnon setti tykin hommia, pääsen tapaamaanmuutkin uudet tykit! Tuli
yllätyksenä että onkin koko päivän case, joten pollaukset meniki sit vähä huti :s Mut loppu
lähenee ja puolet tenteistäki jo ohi! P.s. kulttuuriarvio: Jenni Vartiaisen keikka viime su Helsingin
Kulttuuritalolla oli iso bängeri, kuulosti upeelta. Oon nyt nähny sekä Chisun että Jennin livenä,
life is complete.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös



Vilhelmiina Kuusisto Abitiimin virkistäytyminen 27.11.2024 86,94 € Hyväksytty

Taru Maukonen

Phuksien hyvinvointivalmennusten 9.2, 4.3,
26.3 eväät sekä osallistujien kesken arvotut
elokuvaliput. 200,39 €

Hyväksytty

Tuomas Miettinen Yritysillan 28.11.2024 tarjoilut 460,66 € Hyväksytty

Olli Ullgren Vuorimieskillan vuosijuhlalahja 16,98 € Hyväksytty

Matvei Telov IE-tiimin virkistys 133,45 € Hyväksytty

Matvei Telov Teekkariperinnejuhlan edustus 71,25 € Hyväksytty

Matvei Telov Kokouseväät 29.11. 10,00 € Hyväksytty

Julia Sippala Vichyt Infoähkyyn 15.11.2024 124,80 € Hyväksytty

Julia Sippala Ruokaa vujutmk-kokoukseen 12.08.2024 20,03 € Hyväksytty

Julia Sippala
Temppelinrakennuspäivätarvikkeita
09.05.2024 42,61 € Hyväksytty

Julia Sippala Athene 25 -toimikunnan virkistys 28.02.2024 18,08 € Hyväksytty

Julia Sippala
Athene 25 -toimikunnan virkistys
25.-27.10.2024 116,92 € Hyväksytty

Maria Toivainen Vuosijuhlien pakun polttoaine 15-17.11. 30,45 € Hyväksytty

Alli Kolho
Opintosektorin toimarivirkistyspäivällinen
28.11.2024 (4hlö) 60,00 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola PhabuISOilta 1.0, 2.12. Pizzat 173,70 € Hyväksytty

Juuso Seuri Kukan virkistys 27.11.2024 (5hlö) 75,00 € Hyväksytty

Tino Poutiainen
OLOneuvos perehdytyskahvit Tino
Poutiainen ja Emil Laaksonen 20,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-Business Oy Namubufferi 476,59 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Ei uusia jäsenhakemuksia.



8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Muut esille tulevat asiat
Erik huomautti, että killan sivuilla on vanha verkkolaskutusosoite, joka pitäisi

päivittää. Alli lupasi hoitaa tämän.

Keskusteltiin haalareidenmaksutilanteesta. Erik karhuaamaksuja vielä

maksamattomilta.

Keskusteltiin lisäksi vanhojen jäsenten poistamisesta sähköpostilistalta. Tähän

ei ole varsinaisesti ollut linjausta, mutta Erik ja Niklas pohtivat asiaa.

Markus kertoi myös hänen ja Allin olleen tuotantotalouden laitosjohdon kanssa

lounaalla tiistaina, mutta täältä ei tullut sen erityisempiä nostoja.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Alli nosti, että vuosijuhlien palkitsemistekstejä ei vielä ole netissä. Markus

lähettää lopulliset versiot teksteistä Niklakselle niin tämä saadaan päivitettyä.

10. Opintoasiat
10.1. Ajankohtaiset asiat

Alli totesi, että tänään vaihtoinfoon on tulossamelkein 50 ihmistä! Luvassa on

pizzatarjoilua.

Alli on saanut Susanna Reunaselta myös päivitetyt

vaihtoehtoislukujärjestykset, jotka ovat nyt killan nettisivuilla. Alli laittaa näistä

suoramainostuksen vielä myös suoraan phukseille.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Kalle totesi, että loppuvuosi on ollut aika rauhallinen. Ensi viikolla on ensi

vuoden asioista muutama tapaaminen.

Keskusteltiin myös excujenmäärästä ja muiden tapahtumien päälle osumisesta.

Pohdittiin, saataisiinko tapahtumia yhdisteltyä ehdottamalla esimerkiksi

kulttuuriaiheisia excursioita yhteistyöyrityksille enemmän. Jätetään tämä ensi

vuodelle pohdintaan.

12. Yhteisö
12.1. Ajankohtaiset asiat



Merkittiin tiedoksi Vilpun terveiset:

Ulkosuhdetiimi tekee maanantaina joulukortit ja sit virkistäytyy, hyvii hommii!
Ja ylihuomenna Hervantaan <3

13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

AA-vujut ovat viimeisenä asiana edessä, Matvei houkutteli hallitusta

osallistumaan.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Lakkitilaus

Sara Sofia kertoi, että lakkitilauksen ensimmäinen osa on avattu. Keskusteltiin

viestittelyn ulkoistamismahdollisuuksista Sara Sofian loman aikana.

14.2. Muut esille tulevat asiat
ISOilla on hyvä koppi pikkujouluista, jee! Sara Sofia totesi loppukaneetiksi:

“sanoisin, että hanskat tippuu jos tippuisi mutta ei tipu.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Valentin totesi, että kuulumiset ovat varsin samoja kuin kandiphuksisektorilla.

Testamenttiin voisi luoda tiedoston.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Valentin kuittasi eväillään kolme (3) sakkoa.

Valentin totesi myös, että oli jumalallinen väliintulo, että tässä

kokoushuoneessa oli edellinen kokousmeneillään vielä klo 13.15 niin

lisäsakkoja myöhästymisestä ei tullut.

Todettiin, että loput sakot tulee kuitata ensi viikolla tiistaina tai keskiviikkona.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Matvei hoitaa viime viikon pöytäkirjan vielä ensi viikon aikana.

17. Muut esille tulevat asiat
-

18. Seuraava kokous
Seuraava ja vuoden viimeinen kokous pidetään 11.12. kello 16.15. Eväsvuorossa Vilppu.

Todettiin, että kokouseväsbudjettia on jäljellä vielä reilusti ensi viikolle, mutta voidaan

myös säästää siitä.



19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 14.21.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Aino Pelander Kalle Keinonen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


